
Svar På høringsnotat om endring av SFO vedtekter 
 

 

Vi mener at vi mangler en god del informasjon i dette høringsnotatet. Vi ser derfor at vi ikke 
kan komme med en uttalelse på bakgrunn av den informasjonen som er gitt. Vi ser at et 
forslag om feriestengt sfo ikke er gjennomførbart i de fleste familier. Samtidig er den høye 
økningen i foreldrebetalingen med hele 35% en belastning for spesielt lavinntektsfamilier og 
enslige forsørgere. 

Så ønsker vi å uttrykke vår bekymring for ringvirkninger og konsekvenser dette vil ha, dette 
vil bidra til å skape store sosiale forskjeller blant barna.  

Flere familier må nedprioritere etter skole aktiviteter for sine barn fordi SFO blir så dyrt. 

I tillegg at denne prisøkningen fører til at flere familier må slutte å ha barna sine på SFO og 
det kommer til å bli flere barn som har lenger tid foran skjerm og sittestilling blir enda større 
grad som fører til mer fedme som er nasjonale satsninger og kommunen har allerede stor 
økning av barn som er for tunge.  

Det er sagt at Nye Ørland Kommune skal være en attraktiv kommune å bo i. Vi stiller oss 
spørrende til foreslått forslag, sett i lys av dette. Vår nye kommune blir lite attraktiv for 
småbarnsfamilier. Hva vil dette føre til, for videre tilbud til våre barn? 

Nye Ørland kommune skal også være flyktnings kommune og da er alle våre flykninger 
avhengig å ha barn på SFO både på bakgrunn av at foreldre er på skole eller i arbeid og ikke 
minst for å hjelpe de med språket og å sosialisere seg. 

Og vi stiller oss bak 3 uker stengt på sommeren. 
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Iris Osk Aronsdottir 

Fau Leder Opphaug skole


